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A  l’apartat segon, diu el Dr. Mas i Oliver, que 

s ’ha de tenir present si anem a fer un Casal per a 

Metges o una casa de lloguer, creu que molts so- 

cis han aportat els seus cabals per fer un verita- 

bìe Casal i que sense oblidar l’aspecte economie 
cal pensar en l’aspecte espiritual. Que quan a 

preguntes deis senyors arquitectes es va plante

a r  la qíiestió, aquests varen dir que si es feia 
una casa de lloguer era difícil després de tornar 

endarrera; que si es feia una edificado més se- 

nyorivola, es podia fer el contrari, o sigui con

verti r-lo després en casa de lloguer. Que s’ha de 
pensar que en cas que el Casal tingui botigues, 

caldrà tenir molta cura de qui són els llogaters i 

que aqüestes botigues són en desmèrit dels altres 
pisos. Que sense oblidar que som treballadors, 

hem de tenir la pretensió de què en tot moment 

es pugui dir que la casa dels metges és una cosa 

quelcom senyorial, que si la Cooperativa pot te
nir una bona visualitat, cosa que fan els que es 

dediquen al mateix ram, sera un auxili per ella i 

per tant pel Sindicat i el mateix diu de la Caixa 

de Crédit. Diu que oficialment no s’ha parlat de 

l'augment de quotes.

El senyor President de la Mesa, Pinterromp 
dient que d’això no en pot parlar.

Replica el Dr. Mas i Oliver dient que aquest és 

el principal fonament en qué s’ha recolzat la de

fensa de la proposició. Diu que s ’ha dit que el 

projecte del Casal no era viable i sense cap ni 
peus i contesta que això no és cert, que si a B ar

celona hi ha cases que amb tot i èsser molt senyo- 

rials donen bon rendiment, també el pot donar el 
Casal.

El Dr. Cortes, demana que es facin aclaracions 

sobre el que s ’ha dit d’augment de quotes.
El Dr. Pujadas, parla a favor de la proposició 

i diu que l’acadèmia i altres entitats mediques no 
deixaran de venir perqué hi hagin o no botigues, 

que si tenim la intenció de Hogar els pisos és igual 

fer-ho amb els baixos i que la situació del Sindi

cat no permet menysprear les pessetes dels llo- 
guers.

E l Dr. Barrufet també parla contra la propo
sició ampliant els arguments del Dr. Mas i Oliver.

El Dr. Dalmau defensa la proposició i diu que 

no depèn de l’aspecte del local el que aquest re
presentará. En contra parla el Dr. Aleu dient que 

si s ’hagués sabut que tenia de fer-se el Casal

amb criteri de negoci molts no haurien acudit a la 

subscripció, que alguns Companys fan vertaders 
sacrificis per contribuir-hi i defensa que el Casal 
ha d esser la casa sola dels Metges.

Rectifica el Dr. Riera i diu que el fet de qué el 
Casal tingui botigues no pot significar mesquinesa 

en tots els seus serveis. Que no hi ha raó perqué 
hi hagi pisos de lloguer i no hi hagi botigues que 
donen més rendiment.

El Dr. Moli fa algunes aclaracions sobre alguns 

dels extrems manifestais pel Dr. Riera amb l’ob- 

jecte d’aclarir bé l’actuació del Conseil referent 
als estudis tècnics que fins ara s’han fet.

Rectifica el Dr. Mas i diu que si el projecte que 
es faci no satisfa a algún Conseller es poden fer
ne d’altres. Creu que tots poden defensar el seu 
criteri.

S ’entailla un viu diàleg entre els Drs. Mas i 

Riera que talla la presidència.

Continua rectificani el Dr. Mas i el Dr. Riera 

Pinterromp dient que si el Conseil fa declarado 
concreta de qué no s’augmentaran les quotes re
tira la proposició.

El Dr. Mas i Oliver insisteix dient que oficial- 
ment no s’ha parlat de l’augment de quotes.

E l President Dr. Celis fa algunes aclaracions i 
diu que la proposició podria dir la paraula “ locals” 
en Hoc de “ botigues” .

El Dr. Mas i Oliver insisteix en què el locai 
tingui entresols.

Rectifica el Dr. Coll i diu que va èsser ell qui 

com a President de la Mutual va oposar-se que es 
comprés una casa que no hauria résultat el veri- 

table Casal del Metge i que per tant no podia ac- 

ceptar determinades allusions. Proposa una aclara

d o  a la proposició que fonamenta dient que ell va 

èsser qui va indicar fa un any ^inconvenient de 

tot el que pogués èsser augment de quotes. Insis

teix en el perill que això representaría per a la 

vida del Sindicat. Creu que 110 és norma esperar 

que vinguin els conflictes per anar-los sol ventant. 

Que mantenint el parer tècnic dels arquitectes de 
donar-hi un aspecte senyorial quedi tot condicio- 

nat a l’aspecte economic del Sindicat, a què, cos

taria molt de demostrar als Companys que són fora 

d’aqiii la necessitai d’augmentar les quotes.

Pregunta el senyor President al Dr. Riera si 
accepta les aclaracions del Dr. Coll i aquest con
testa rìegativament.


